
Zápis zo stretnutia občianskeho združenie Neusohl 

 

Miesto a dátum : 14.3.2019 MsÚ 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program 

1. Úvod  

Primátor mesta Ján Nosko privítal hostí na prvom stretnutí občianskeho združenia Neusohl 

a predstavil program a to voľby do orgánov združenia.  

 

2. Voľby do orgánov združenia 

Primátor mesta navrhol na post predsedu združenia Mgr. Tomáša Pastorka a dal o návrhu 

hlasovať v prípade ak nie je iný kandidát. Prítomní členovia hlasovali v počte 8  za 0 proti a 1 

sa zdržal.  

Uznesenie: Za predsedu občianskeho združenia Neusohl bol zvolený Mgr. Tomáš Pastorok 

narodený v dňa .  

Primátor mesta do kontrolnej komisie navrhol PhDr. Vladimíra Sklenku PhD., Bc. Andreu 

Makovú a Ing. Jiřího Pěča, PhD.. V hlasovaní boli 9 za 0 proti a 0 sa zdržalo hlasovania.  

Uznesenie: Do kontrolnej komisie boli zvolení členovia:  

PhDr. Vladimír Sklenka, PhD.,  

Ing. Jiří Pěč, PhD., 

Bc. Andrea Maková. 

3. Členský poplatok 

Na návrh predsedu združenia bol odsúhlasený členský príspevok pre fyzické osoby vo výške 

10€ a pre právnické osoby vo výške 1 000€ ročne, ktoré je splatné vždy najneskôr do 30.6. 

príslušného kalendárneho roka.  Členské  za rok 2019 v plnej výške 10 € alebo 1000 €  je splatné 

do konca júna 2019. 

4. Iné 

Primátor mesta informoval, že scenár k podujatiu tvorí vedúca kancelárie primátora mesta Mgr. 

Monika Pastuchová.  



Primátor mesta rozhodol, že občianske združenie Neusohl bude hlavným koordinátorom 

projektu Európska fuggerovská cesta v Banskej Bystrici cez predsedu združenia. Doterajšia 

koordinátorka projektu za mesto Banská Bystrica tak odovzdá všetky potrebné dokumenty 

predsedovi združenia, najneskôr však do 20.3.2019. 

Primátor mesta informoval o pripravovanej návšteve Augsburgu pri príležitosti otvorenia 

projektu v máji 2019. V tomto prípade je potrebné do 20.3.2019 zaslať  do Augburgu 

informáciu o počte členov delegácie a dátumoch. Kontaktnou osobou pre nemeckú stranu je 

pani Wiebke Schreier z Regio Augsburg.  

 

5. Záver  

Primátor mesta a predseda združenia poďakovali členom za stretnutie. Ďalšie stretnutie zvolá 

predseda združenia pred konaním akcie Cesty medi, t.j. pred 6.aprílom 2019. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Bc. Andrea Maková 

 

 


